

Bestyrelsesmøde i Maglebjerg Sportsrideklub mandag den 7 juni 2021 kl. 19.00 på TEAMS.

Dagsorden

- | | |
|-------|--|
| 19.00 | <ul style="list-style-type: none">• Godkendelse af dagsorden• Valg af ordstyrer og referent• Formanden har ordet<ul style="list-style-type: none">• DRF-konsulent• Kontrakt Anne• Hjemmeside• Arrangementer allerede planlagt• Kassereren har ordet<ul style="list-style-type: none">• Økonomi—fonde og tilskud• Manglende betalinger• Mobilepay• Sommerens arrangementer<ul style="list-style-type: none">• Hvad skal der planlægges• Hvem er tovholder• Fonde der kan søges og hvornår• Næste møde• Eventuelt• Lukket møde |
| 21.00 | <ul style="list-style-type: none">• Slut |

Ved afbud send venligst besked til Christina på Messenger, tlf. 20648022 eller på mail:
christinakryder@gmail.com

Med venlig hilsen
Christina Kryder Andersen

Deltagere:

Christina Kryder Andersen
Henrik Karmark
Mette Tving
Anja Seedorff
Malene Botoft Johansen

- 1. Dagsorden er godkendt af alle**
- 2. Christina er ordstyrer og referent**

3. Formanden har ordet:

DRF-Konsulent:

Vi har haft besøg af klubkonsulent og hun kunne ikke se der var nogen problemer i at vi blev godkendt under DRF. Det var en gennemgang af generel information om DRF og hvilke medlemsfordele der er. Vi talte om certificeringsaftalen som koster 1000kr at oprette og 100 kr for piktogrammet. Vi valgte at afvente med at bruge penge på denne certificering lige nu da vi ikke skal bruge unødige penge på udgifter som godt kan vente et år.

Christina tager fat i Klubkonsulenten og følger op på besøget så vi ved hvornår vi kan bruge medlemskabet. Indtil videre afventer vi at høre nærmere.

Kontrakt Anne:

Der er en god dialog i gang med Anne og næste møde er den 8 juni.

Hjemmeside:

Hjemmesiden er nu oppe og køre og der er kun ganske få justeringer der laves løbende af Henrik og Christina. Betaling via hjemmeside skal være en mulighed.

Arrangementer planlagt:

Bidprøvning den 16 juni: Christina laver tidsplan og kontakter Eldorado og Horze.

Ridelejr er også i gang med at blive planlagt.

4. Kassereren har ordet

Mette fortæller at der mangler betaling fra ganske få nu og at vi har penge på kontoen til at kunne betale DRF når den tid kommer. Opstartstilskud fra kommunen har vi også fået.

Vi taler om Mobilepay, men da dette koster 50kr om måneden + 0,75kr pr overførsel, så beslutter vi at vente med Mobilepay indtil klubben har bedre økonomi og flere faste indtægter.

Der findes muligheder hvor der kan opkræves via Visa eller Master-card på hjemmesiden. Dette er billigere og kræver ikke abonnement. Henrik og Mette kigger på denne løsning til hjemmesiden, for at gøre det nemmere at lave arrangementer. Derudover vil der laves en mobilepay løsning med en box på en privat konto.

5. Sommerarrangementer

Ridelejr i uge 29 skal afstemmes med Anne.

Vi vil gerne arrangere en springaften (3, 4 eller 5 august) og et rid for dommer arrangement i august måned. Datoer skal aftales med Anne.

Arbejdsdag skal findes i September.

Tovholder spring: Mette og Anja

Tovholder dressur: Christina + evt. Heidi eller Malene

Tovholder arbejdsdag: Christina + evt. Malene

6. Fonde der kan søges og hvornår?

<https://www.aktivfundraising.dk/fonde/>

<https://www.dgi.dk/foreningsledelse/medlem-af-dgi/medlem-af-dgi/medlemsfordele/stoette-fra-puljer-og-fonde>

<https://nordeafonden.dk/>

<https://www.dif.dk/da/forening/stoette>

Henrik undersøger de forskellige fonde og hvad vi kan søge.

7. Næste møde: Afholdes om 2 uger dvs. den 21 juni 2021 også på TEAMS.

8. Eventuelt: Intet

9. lukket møde ikke nødvendigt